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 بازی تیم های تراکتور و سپاهان 
به تعویق افتاد

در حالـــی که پیش از این با درخواســـت پرســـپولیس 
بـــه دلیل حضور گئورگی گولســـیانی، میلاد محمدی و 
الکســـیس گندوز در اردوی تیم ملی، دیـــدار این تیم 
مقابل ملوان تعویق شـــده بود، ســـازمان لیگ با نامه 
پیشـــنهادی ســـپاهان و تراکتور برای لغـــو دو بازی این 
دو تیـــم هم موافقت کـــرد تا بـــازی آنها نیـــز در تاریخ 

دیگری برگزار شـــود. 
تیـــم تراکتـــور ایـــن هفته قرار بـــود به مصـــاف گل گهر 
ســـیرجان برود و به خاطـــر حضور علیرضـــا بیرانوند، 
شـــجاع  خلیل زاده، امیرحسین حســـین زاده و مهدی 
ترابی در لیست تیم ملی، قرمزهای تبریزی توانستند 
دیـــدار تیمشـــان را معوقـــه کنند. همچنین ســـپاهان 
کـــه چنـــد ملی پـــوش در لیســـت تیـــم ملی داشـــت، 
روز پنجشـــنبه باید با نســـاجی بـــازی می کـــرد اما این 
دیـــدار هم معوقه شـــد.  ســـازمان لیگ دربـــاره لغو دو 
بازی دیگر نوشـــت: »بـــا توجه بـــه دیدار تیـــم  تراکتور 
تبریـــز در لیگ  قهرمانان آســـیا برابـــر رقیبش که مقرر 
بـــود در تبریز انجام شـــود و به خارج از کشـــور انتقال 
خواهـــد یافت لـــذا با توجـــه بـــه اهمیت همـــکاری و 
همراهی بـــا این باشـــگاه ها کـــه نمایندگان شایســـته 
فوتبال کشـــورمان در لیگ  قهرمانان آســـیا هســـتند و 
می بایســـت از اعتبار فوتبال کشـــورمان دفاع نمایند، 
دیدار هفته هشـــتم آنها تعویق شـــد.« بـــه این ترتیب 
از هشـــت بازی این هفته، 3 بازی لغو شـــده و تنها پنج 
مســـابقه برگزار خواهد شد. هنوز مشخص نیست که 

ایـــن بازی ها چه زمانـــی برگزار خواهند شـــد.

آرای جدید کمیته انضباطی
کمیته وضعیت فدراســـیون فوتبال آرای جدید خود را 
به شـــرح زیر صادر کرد: در پرونده شـــکایت سلیمان 
بحرانی از باشـــگاه خوشـــه طلایی ســـاوه، این باشگاه 
بـــه پرداخت مبلغ 5 میلیارد ریال بابت اصل خواســـته 
و مبلـــغ 192 میلیـــون و 500 هـــزار ریـــال بابـــت هزینه 
دادرســـی در حـــق خواهان محکوم شـــد. بـــا توجه به 
شـــکایت امیـــد لطیفـــی از باشـــگاه مس رفســـنجان، 
کمیتـــه وضعیت نســـبت به دعـــوی خواهان قـــرار رد 
صادر کرد. در پی شـــکایت جواد شـــفیعی از باشـــگاه 
دریای کاســـپین بابل، این باشـــگاه به پرداخت مبلغ 4 
میلیارد و 300 میلیون ریال بابت اصل خواســـته و مبلغ 
165 میلیون و 550 هزار ریال بابت هزینه دادرســـی در 
حـــق خواهان محکوم شـــد. با توجه به شـــکایت امیر 
میربزرگی از باشگاه خوشـــه طلایی ساوه، این باشگاه 
بـــه پرداخت مبلغ 4 میلیـــارد و 790 میلیون ریال بابت 
اصل خواســـته و مبلـــغ 184 میلیـــون و 415 هزار ریال 
بابت هزینه دادرســـی در حق خواهان محکوم شـــد. 
همچنین کمیته وضعیت نســـبت بـــه دعوی خواهان 

بـــه میزان 460 میلیـــون ریال قـــرار رد صادر کرد.

ورود کمیته اخلاق به پوستر فولادی ها
رسـانه باشـگاه فـولاد خوزسـتان پـس از مسـابقه تیـم 
ملـی ایـران مقابل ازبکسـتان در مرحلـه مقدماتی جام 
جهانـی، پوسـتری بـرای تمجیـد از اتکیـر یوسـوپوف 
منتشـر کرد و به درخشـش این گلر برابر شـاگردان امیر 
قلعه نویـی اشـاره داشـت کـه حـالا مدیـران این باشـگاه 
را با دردسـر مواجه نموده اسـت. در پوسـتر این باشـگاه 
بـا انتشـار دو تصویـر از یوسـوپوف در دیـدار مقابـل تیـم 
ملـی ایـران نوشـته شـده بـود »عقـاب فـولادی خـوش 
درخشـیدی« که این اتفاق با برخورد نصیرزاده با عامل 
انتشـار پوسـتر نیـز همراه شـد ولـی حالا کمیتـه اخلاق 
نیـز بـه آن پرداختـه اسـت. کمیتـه اخـلاق فدراسـیون 
فوتبـال در اطلاعیـه ای اعـلام کـرد هوشـنگ نصیـرزاده، 
مدیرعامـل و همچنیـن مدیـر روابـط عمومـی باشـگاه 
فـولاد خوزسـتان بایـد در ایـن کمیتـه حضـور یافتـه و 
توضیحاتـی ارائـه بدهند. باشـگاه فولاد خوزسـتان البته 
ایـن پوسـتر و پیـام حاشیه سـاز را از صفحه رسـمی خود 
در شبکه های اجتماعی حذف کرده ولی کمیته اخلاق 

از ایـن باشـگاه توضیـح خواسـته اسـت.
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منصوریان و شجاعی 
گزینه های اصلی 

مس رفسنجان

سرمربی تیم فوتبال مس 
رفسنجان که در فصل 

گذشته در میانه راه هدایت 
نارنجی پوشان را برعهده 

گرفت و با این تیم به فینال 
جام حذفی رسید، از هدایت 

رفسنجانی ها انصراف 
داده و رسماً اعلام کرد که 
دیگر به تمرینات این تیم 
باز نخواهد گشت؛ حتی 
با وجود مخالفت باشگاه 
با استعفای او. از استان 
کرمان خبر می رسد که 

علیرضا منصوریان و مسعود 
شجاعی، بازیکنان سابق تیم 

ملی فوتبال کشورمان که 
هر 2 از مربیان جوان لیگ 
برتری هم هستند به عنوان 

نامزدهای جانشینی نویدکیا 
معرفی شده اند و مدیران 
باشگاه مس رفسنجان از 

سرمربیان اسبق استقلال 
و هوادار برای برون رفت 

مس از بحران فعلی، برنامه 
خواسته اند. منصوریان 

پس از برکناری از استقلال، 
به ذوب آهن، تراکتور، 

آلومینیوم، صنعت نفت و 
فولاد رفت که در آلومینیوم 

اراک و صنعت نفت آبادان 
نتایج خوبی گرفت اما 

در تراکتور و فولاد چندان 
موفق نبود. شجاعی نیز 

هدایت موقت تراکتور تبریز 
و هدایت تیم فوتبال هوادار 

تهران را نیز مدتی برعهده 
داشت که از مربیان موفق 

لیگ به شمار می رفت.

با توجه به 
مخالفت 
باشگاه با 

جدایی 
سرمربی 
و اعضای 

کادرفنی هنوز 
با هیچ گزینه 
و فرد دیگری 
مذاکره نشده

حامی ساکت، جای او را گرفت

مرد در سایه، شماره یک سپاهان شد
حضور در تیم ملی مثل یک کلاس درس بود

لیموچی: گل اولم به خاطر اعتماد مورایس بود
 نـــام احمـــد یوســـف زاده اگرچـــه طـــی 
ماه هـــای گذشـــته بارها به عنـــوان رئیس 
هیأت مدیره باشـــگاه فولاد مبارکه بر ســـر 
زبان هـــا بـــود، اما کســـی نمی دانـــد او که 
هرگز در انظار عمومی آفتابی نمی شـــود، 
چگونه راضی شـــده معاونت توسعه فولاد 
مبارکـــه را رها کند و در باشـــگاه ســـپاهان 

حاضر شـــود. 
حدود سه ســـال پیش و درست در زمانی 
که مشکلات ســـپاهان به اوج خود رسیده 
بـــود، احمـــد یوســـف زاده به درخواســـت 
مدیرعامل فولاد مبارکـــه وارد هیأت مدیره 

شد.  سپاهان 
او در ابتـــدای حضـــور خود تـــلاش کرد با 
حمایت ویژه از محمدرضا ســـاکت، زمینه 
رشـــد ســـپاهان را فراهم کند و بـــا تزریق 
بودجه مناســـب این تیـــم را بـــار دیگر به 
مدعـــی همیشـــگی لیگ برتر بـــدل کند. 

یوســـف زاده در دورانـــی که دیگـــر نویدکیا 
در ایـــن ســـپاهان نبود، نقش ویـــژه ای در 
پشـــت پـــرده ایفا کـــرده و در شـــرایطی که 
تحـــت فشـــار برخـــی گروه هـــای خاص، 
شـــنیده می شـــد مربی داخلی قرار است 
جانشـــین اســـطوره ســـپاهانی ها شـــود و 
چنـــد نـــام هم بـــه میان آمـــده بـــود، این 
چهـــره روی مربـــی باکیفیـــت خارجـــی 
تأکیـــد می کنـــد و دســـت ســـاکت را برای 
جـــذب یک چهـــره مطرح دنیـــای فوتبال 
کـــه درنهایـــت بـــه مورایـــس ختم شـــد، 

بـــاز می گـــذارد. بـــه نظـــر می رســـد حضور 
او در رأس باشـــگاه ســـپاهان یـــک پیـــام 
مشـــخص دارد و آن هـــم حمایـــت ویـــژه 
فـــولاد مبارکه از ســـپاهان و ادامـــه رویکرد 
مدعـــی مانـــدن طلایی پوشـــان فوتبـــال 
ایران اســـت؛ اقتـــداری که با شـــروع دهه 
90 از بین رفت و بـــا حضور امیر قلعه نویی 
و در ادامـــه محرم نویدکیـــا و ژوزه مورایس 
دوبـــاره آغاز و ادامـــه پیدا کـــرده، اما هنوز 

به جایی نرســـیده اســـت. 
گفتـــه می شـــود محمدیاســـر طیب نیـــا و 
مدیران شـــرکت فـــولاد مبارکـــه در فصل 
گذشته بارها از یوســـف زاده خواستند که 
به عنـــوان مدیرعامل ســـپاهان مشـــغول 

شـــود، امـــا او از این موضوع ســـر بـــاز زده 
بود و حـــالا به هر ترتیـــب کارش را در این 

مســـئولیت ســـنگین آغاز کرده اســـت. 
یوســـف زاده طـــی ســـال های اخیـــر تأثیر 
مهمـــی در تصمیمـــات راهبردی باشـــگاه 
سپاهان داشـــته و حالا مهم ترین موضوع 
دربـــاره او ایـــن اســـت کـــه از پشـــت پرده 
بیـــرون آمـــده و بـــه عنـــوان مدیرعامـــل 
هدایـــت امـــور را بـــه دســـت گرفتـــه و در 
ایـــن شـــرایط مهم ترین تغییر این اســـت 
کـــه او شـــخص اول پاســـخگویی دربـــاره 
نتایـــج تیـــم فوتبـــال ســـپاهان و ســـایر 
 رشـــته های ورزشـــی باشـــگاه اصفهانـــی 

خواهد بود.

مهـــدی لیموچـــی، بازیکن تیم 
فوتبـــال درباره اولین گلش برای 
ســـپاهان در لیگ برتر می گوید: 
»واقعاً احســـاس بســـیار خوبی 
دارم. چـــرا کـــه اولیـــن گل من 
نتیجـــه اعتمـــاد مورایس، لطف 
و محبـــت بیکران هواداران و کار 
تیمی قوی اســـت امـــا همانطور 
کـــه در بازی هم دیدید دوســـت 
دارم گلـــم را به پـــروردگار تقدیم 
کنـــم چرا که او همیشـــه تنها یار 
و یاور مـــن در روز های ســـخت 

زندگی ام بوده اســـت.« 
او از اینکـــه بـــه اردوی تیـــم ملی 
دعوت شـــده بســـیار خوشحال 
اســـت: »واقعـــاً فرصت بـــازی و 
تمرین کنـــار بازیکنـــان بزرگ و 
باتجربـــه تیـــم ملی بـــا آن همه 
ســـابقه درخشـــان برایم درست 
مثـــل یـــک کلاس درس بـــود. 
در مـــورد قلعه نویـــی هـــم باید 
بگویم که ایشـــان واقعـــاً مربی 
باتجربه ای هســـتند و شـــناخت 
بســـیار خوبی از فضـــای فوتبال 

ایـــران و بازیکنـــان دارند. 
به نظـــرم تیـــم ملی بـــا هدایت 
ایشـــان به یکپارچگی و همدلی 
خوبی دســـت پیدا کرده است. 
امیدوارم با ادامه عملکرد خوبم 

در سپاهان ضمن کمک به تیم 
باشـــگاهی ام باز هم مورد توجه 
قلعه نویی قرار گرفتـــه و افتخار 
پوشـــیدن پیراهن مقدس تیم 
ملـــی بـــار دیگـــر نصیبم شـــود. 
بـــه اعتقاد مـــن بهتر اســـت که 
جوانگرایـــی در فوتبـــال زیرنظر 
مربیـــان باتجربـــه و کارشـــناس 
انجـــام شـــود کـــه فکـــر می کنم 
بـــا توجه بـــه حضـــور قلعه نویی 
روی نیمکـــت تیم ملـــی این کار 
به بهترین شـــکل ممکن انجام 

 . د شو
قلعه نویـــی در اردو های مختلف 
نشـــان دادنـــد کـــه بـــه جوانان 
توجه ویـــژه ای دارنـــد و از اینکه 
بـــه آنها فرصت دهند اســـتقبال 
می کنـــد. واقعـــاً ایـــن امـــر برای 
بازیکـــن جوانی مثـــل خود من 

بســـیار امیدوارکننده اســـت. 
بحـــث  نمانـــد  ناگفتـــه  البتـــه 
جوانگرایی یک پروســـه زمان بر 
اســـت که همگـــی بایـــد در این 
مـــورد به تیم ملـــی کمک کنند. 
در ضمن دوســـت دارم در اینجا 
برای تیـــم ملـــی فوتبـــال ایران 
در بازی هـــای پیـــش رو آرزوی 
موفقیت، ســـربلندی و کســـب 
بهترین نتایج را داشته باشم.«

محمدرضا زنوزی درباره شرایط تراکتور 
اینطـــور حـــرف می زنـــد: »تیـــم خوبی 
بســـته ایم و همه به این موضوع اذعان 
دارند و تیم کنونی شایســـتگی کســـب 
بســـیاری از رتبه هـــا و مقام هـــا را دارد. 
آیتم هـــای زیـــادی همچـــون داوری در 
فوتبال تأثیرگذار اســـت. مثل دیدار با 
فولاد خوزســـتان که سَـــر تیم را برُیدند 
و دلیل آن هم مشـــخص اســـت؛ چون 
کـــه تراکتـــور با شکســـت ســـپاهان در 
اصفهان، به صدر جدول دســـت یافته 
بـــود و بایـــد بـــه هر نحـــوی که شـــده، 

جلـــوی ایـــن اتفـــاق را می گرفتند. این 
نـــوع برنامه ریزی هـــا واضـــح بـــوده و 
باید به حال صدا و ســـیما و فدراسیون 
فوتبال تأســـف خورد که چنین چینش 
و رنگ بـــازی را انجام می دهنـــد. از این 
وضعیـــت متأســـف و متأثر می شـــوم. 
چـــرا ایـــن اتفاقـــات رخ می دهـــد؟ چرا 
اجازه نمی دهید تیم های شهرســـتانی 
بالای جدول برســـند؟ باید قبول کنید 
کـــه تراکتـــور حذف شـــدنی نیســـت، 
شـــما می خواهید تراکتـــور را از جدول 
بـــه صـــدور  زنـــوزی  حـــذف کنیـــد.« 

حکـــم ۲۰ میلیـــاردی علیـــه بیرانوند و 
در حالـــی کـــه پرســـپولیس بـــرای رفع 
تعلیق محرومیت او، حکم را به کمیته 
اســـتیناف برده، اینطور واکنش نشان 
می دهـــد: »برخـــی از مجریـــان صـــدا 
و ســـیما و آقایانـــی کـــه در رســـانه ها 
جوســـازی می کننـــد کـــه »ایـــن رأی به 
نفع بیرانوند اســـت« بدانند که چنین 
نیســـت و رأی صـــادر شـــده بـــه ضـــرر 

بیرانوند اســـت.«
ادامـــه  اینطـــور  را  حرف هایـــش  او 
می دهـــد: »مـــن قبـــلاً هـــم گفتـــه ام، 

آقایـــان تـــاج و نورشـــرق حواســـتان را 
جمـــع کنید. چـــرا قبل از صـــدور رأی، 
اعـــلام  تلویزیونـــی  برنامـــه  در  را  آن 
می کنند؟ دلیل آن چه چیزی اســـت؟ 
می خواهند پیش زمینـــه را برای اعلام 
رأی آمـــاده کننـــد. ایـــن هـــم درســـت 
نیســـت و دور از انصاف است.  از سوی 
دیگر رئیس جمهـــور محترم را وارد این 
موضوعات می کنند. ســـطح خودمان 
را پایین نمی آوریم تـــا به خاطر یک رأی 
فوتبالی، رئیس جمهـــور، وزیر و معاون 
رئیس جمهـــور را وارد مســـائل کنیم.«

 کمیتۀ اخلاق 
زنوزی را احضار کرد

مالـــک باشـــگاه تراکتـــور در انتقاد به 
رای بیرانونـــد گفتـــه بـــود: همه چیـــز 
علیـــه تراکتـــور برنامه ریـــزی شـــده و 
صداوســـیما و فدراســـیون رنگ بـــازی 
می  کننـــد. چـــرا قبـــول نداریـــد یـــک 
شهرســـتانی پرهوادارتریـــن تیم ایران 

. ست ا
کمیتۀ اخلاق فدراســـیون فوتبال هم 
در واکنـــش به این مصاحبـــه زنوزی را 

کرد. احضار 
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هفته هشتم
 پنجشنبه 26 مهر

18:00  �������������������������� چادرملو اردکان-  خیبر خرم آباد

شمس آذر قزوین – هوادار �������������������������������� 18:00

18:30 �������������������  استقلال خوزستان -مس رفسنجان 

جمعه 27 مهر

گل گهرسیرجان – تراکتور �������������������������������� 17:45

سپاهان  - نساجی مازندران ������������������������������� 18:00

آلومینیوم اراک – فولاد ������������������������������������� 18:15

18:30 ������������������������������������� استقلال - ذوب آهن 

هفته نهم

جمعه 4 آبان

17:45 ����������������������������� ذوب آهن- گل گهرسیرجان 

17:45 ����������������� نساجی مازندران-استقلال خوزستان

18  ������������������������������������� هوادار- چادرملو اردکان 

18  �������������������������������������� مس رفسنجان- ملوان 

شنبه 5 آبان

17  ������������������������������������ خیبر خرم آباد-استقلال   

19:15  �������������������������� پرسپولیس- شمس آذر قزوین  

یکشنبه 6 آبان

تراکتور-آلومینیوم اراک   �������������������������������������  17

فولاد-سپاهان  ��������������������������������������������  18:15

محرم نویدکیا از روزی  که هدایت مس را برعهده 
مطالبات  که  بود  این  اصلی اش  شرط  گرفت 
بازیکنان در زمان مقرر پرداخت شود. اما وقتی 
خبر رسید که اصرار به قطع همکاری با باشگاهش 
دارد این شائبه به وجود آمد که حتماً یکی از دلایل 
اینکه  ضمن  باشد.  مهم  همین  محرم  تصمیم 
باشگاه هم هیچ صحبتی درخصوص رفع این ابهام 

تا این لحظه نداشته است.
نادر فتح اللهی مدیر تیم فوتبال مس رفسنجان 
با محرم نویدکیا می گوید:  درباره قطع همکاری 
»بعد از بازی با شمس آذر، محرم نویدکیا در نشست 
خبری خواسته خودش برای جدایی از باشگاه را 
اعلام کرد و درخواستی برای نشست با مدیرعامل 
در این خصوص داشت ولی پورمحمدی مدیرعامل 
باشگاه در این جلسه با قاطعیت اعلام کرد حاضر 
به پذیرش این درخواست نیست. باشگاه با تمام 
حمایت  نویدکیا  محرم  از  ظرفیت ها  و  امکانات 
می کند و تلاش می کنیم تمامی نیازها و ابزارهای 
لازم برای موفقیت فراهم شود. عملکرد تیم از نظر 
فنی مثبت بوده و دو شکست اخیر هم حاصل 
اشتباهات داوری بوده و قطعاً این تیم با همین 
کادرفنی به جمع تیم های بالای جدول می رسد. 
با وجود پافشاری نویدکیا بعد از جلسه تصور این 
بود که مشکلی برای ادامه همکاری وجود ندارد 
و محرم کار خودش را با توجه به حمایت باشگاه 
ادامه می دهد اما دو روز بعد از بازی راهی اصفهان 
شد و اعلام کرد دیگر به تمرینات باز نخواهد گشت. 
از بااخلاق ترین  محرم نویدکیا بدون شک یکی 
و شریف ترین شخصیت های فوتبال ایران است 
که در این مدت جو بسیار خوبی در تیم ما ایجاد 
به هر نحوی  72 ساعت گذشته  کرده بود. طی 

برای بازگشت ایشان تلاش کردیم و تماس های 
زیادی گرفته شد. مدیرعامل باشگاه، اعضای تیم 
و تک تک بازیکنان خواسته ای به جز بازگشت او 
نداشته اند اما هیچ کدام از این درخواست ها را قبول 
نکرد و با قاطعیت اعلام کرد دوران همکاری ایشان 
با مس تمام شده است.« او درباره انتخاب جانشین 
نویدکیا اینطور می گوید: »با توجه به مخالفت باشگاه 
با جدایی سرمربی و اعضای کادرفنی هنوز با هیچ 
گزینه و فرد دیگری مذاکره نشده و تمرینات طبق 
نظر و خواسته نویدکیا زیر نظر امیرحسین پیروانی 
که از مربیان بادانش فوتبال ایران است به عنوان 
و در  نهایت  در  سرمربی موقت دنبال می شود. 
صورتی که جدایی نویدکیا قطعی شود، چاره ای جز 
انتخاب سرمربی جدید باقی نمی ماند. مجموعه 
باشگاه مس و هواداران، همچنین مردم شریف 

رفسنجان زحمات و تلاش های نویدکیا خصوصاً 
فراموش  را  گذشته  فصل  موفقیت های  و  نتایج 
نمی کنند و بدون شک قدردان این زحمات هستیم. 
با وجود این همه بازیکنان و اعضای تیم هم قسم 
هستند که با تمام توان و تمرکز برای حضور در ادامه 

بازی های لیگ آماده شوند.«
 

خداحافظی رحمان احمدی
پس از اینکه محرم نویدکیا به دلیل مشکلات مالی و 
عدم پرداخت مطالبات فصل گذشته بازیکنان مس 
رفسنجان تصمیم به کناره گیری از هدایت این تیم 
گرفت و در تمرینات سه روز اخیر شرکت نکرده بود، 
دیروز هم رحمان احمدی از جمع نارنجی پوشان 
جدا شد. نویدکیا طی سه روز گذشته در تمرینات 
دستیارانش  اما  نکرد،  شرکت  رفسنجان  مس 

ازجمله رحمان احمدی که همراه با او به این تیم 
رفته بودند، در تمرینات حضور داشتند تا بازیکنان 
از شرایط تمرینی عقب نمانند، ولی حالا با انتخاب 
امیرحسین پیروانی به عنوان مربی موقت، رحمان 
هم از این تیم رفت. رحمان احمدی که تجربه کار 
در سپاهان را همراه با محرم نویدکیا داشت و در 
نیم فصل سال گذشته با او به مس رفسنجان رفته 
بود، پس از قطع همکاری این سرمربی از جمع 
نارنجی پوشان جدا شد و در پیامی این موضوع را 
اعلام کرد. احمدی که شرایط خوبی برای گلرهای 
آورده و در  ازجمله حامد لک به وجود  این تیم 
ادامه درخشش این دروازه بان در یک سال اخیر 
هم نقش مؤثری داشت، در پیامی جدایی خود 
از مس رفسنجان را اعلام کرد و نوشت: »به امید 

دیدار. موفق و سربلند باشید. دمتون گرم.«

استعفا یا قهر به خاطر بدقولی مالی

پایان نویدکیا در مس رفسنجان

VAR برای استقلال و پرسپولیس است
اخباری: با هکتور کوپر مشورت کردم

ســـعید  اردکان،  چادرملـــوی  ســـرمربی 
اخباری درباره شـــرایط تیمـــش می گوید: 
»برنامـــه ما ایـــن بود کـــه 9 تـــا 10 درصد از 
بازیکنان سال گذشـــته خودمان را حفظ 
کنیـــم و بازیکنان جدیـــدی خریدیم که 6 
نفـــر از آنهـــا خارجـــی بودند، کارمـــان دیر 
آغـــاز شـــد و بازیکنـــان خارجـــی نیز پس 
از گذشـــت زمـــان بـــه مـــا اضافه شـــدند، 
همچنین هماهنگی آنها با شـــرایط ایران 
زمان بر بـــود. همیـــن عوامل باعث شـــد 
در هفته هـــای اول تاوان بدهیم، ســـپس 

بازیکنـــان خارجـــی شـــرایط بهتـــری پیدا 
کردنـــد و مصدومـــان بـــه شـــرایط بـــازی 
رســـیدند، همچنیـــن ورزشـــگاه شـــهید 
نصیـــری یزد بـــرای دیدار ما با شـــمس آذر 
آمـــاده نبـــود کـــه باعـــث شـــد یـــک بازی 
خانگـــی خودمـــان را از دســـت بدهیـــم و 
تماشاگران یزدی را کنار خودمان نداشته 
باشـــیم. باید بیشـــتر تلاش کنیم تا مردم 
یزد را خوشـــحال کنیم، نشـــان دادیم که 
کم کـــم بـــه چادرملو شـــخصیت می دهیم 
و به نظـــرم تیـــم بایـــد میخـــش را محکم 

بکوبـــد. چادرملـــو پله پلـــه جلـــو مـــی رود 
و ایـــن مســـأله نیازمنـــد کمـــک شـــرکت 
چادرملـــو و نهادهای اســـتانی یزد اســـت 
تا تیـــم چادرملو به شـــخصیتی برســـد که 
ســـهمیه خود را در لیگ برتر حفظ کند.« 
او درباره اســـتفاده از سیســـتم کمک داور 
ویدیویی اینطور می گوید: »اصل و فلسفه 
این سیســـتم برای استقلال و پرسپولیس 
اســـت و ســـایر تیم ها به نـــدرت می توانند 
VAR اســـتفاده کننـــد، بقیـــه تیم هـــا  از 
می توانند مقابل اســـتقلال و پرسپولیس 

از ایـــن سیســـتم بهره ببرند کـــه نمی دانم 
چـــرا در دیـــدار ما از آن اســـتفاده نشـــد. 
داســـتان واقعاً مسخره اســـت، وقتی بقیه 
تیم ها نمی توانند از VAR اســـتفاده کنند، 
حق آنهـــا ضایع می شـــود. داوران حداقل 
تمرکـــز و دقـــت خـــود را بالا ببرنـــد، نباید 
برخـــورد داور بـــا اعضای تیم هـــا متفاوت 
باشـــد. مربـــی مـــا در دقیقه پنج بـــازی با 
پرســـپولیس از کنار زمین اخراج شـــد اما 
سیدجلال حســـینی )مربی پرسپولیس( 
همـــان برخـــورد را کـــرد و کارت نگرفت.« 

ســـرمربی چادرملـــوی اردکان درباره اینکه 
گفته شـــد بـــرای جذب مهاجـــم تیم ملی 
ســـوریه با هکتـــور کوپـــر مشـــورت کرده، 
می گویـــد: »کوپـــر ســـرمربی تیـــم ملـــی 
ســـوریه بود و من ارتباط خوبی با او دارم. 
برای جـــذب علاءالدیـــن الدالی بـــا کوپر 
صحبت کردم و از ویژگی های این بازیکن 
پرســـیدم. من برای جذب بازیکن، درباره 
خصوصیات فنـــی و اخلاقی هم پرس وجو 
می کنـــم تـــا ببینـــم شـــرایط آن بازیکن با 

ایران ســـازگار اســـت یا خیر.«

گزارش یک

جعفر برزگر
خبر نگار

چرا قبل از صدور رأی، آن را 

در تلویزیون اعلام می کنند

زنوزی: رأی صادر 
شده به ضرر 
بیرانوند است


